聖亞納中文學校 St. Anne Chinese School

October 1st, 2023

Chinese Version to follow English Version 中文版於英文版後

Dear Parents,

10/2/23 Parents Meeting in School Library

The meeting will be held on Monday, October 2nd, 2023 in the school library. Please use the Funston Street entrance to access the schoolyard. Once arriving at the library, please be sure to check in at our check-in table. We will be serving a light dinner to our families starting at 6:30PM. After dinner around 7:00PM, students will be guided to another classroom by our teachers for child care. Parents will remain in the library until our Parents Meeting ends at around 8:00PM. Aside from discussing school administration items, will introduce how to use the textbook and flash card.

Time: Monday, October 2nd, 2023 at 7:00PM

Location: School Library, Parking is available in the schoolyard

Dinner served from 6:30PM - 7:00PM

School Forms

Forms handed out at the beginning of the school year include: Student Emergency Card, Road Safety Regulations, and 6 Hour Volunteer Service. For those families that have not submitted these forms, please do so at your earliest convenience.

School Supplies

Each student is expected to bring a usable pencil and eraser, as well as their textbook to class (Index cards and Practice booklets are not required in class). MK/SMK students will not need textbooks.

Tuition Payment Reminder

Tuition is due every first day of the month. We accept payments by one month, three months, six months, or a full academic year (9 months). Please enclose the tuition payment in the family envelope and have your student hand it in to their Chinese teacher. Below is the tuition payment breakdown:

Afterschool Program:

Each student's monthly tuition is \$150, the second sibling is \$140, and the third sibling is \$130.

Saturday Program:

Each student's monthly tuition is \$120, the second sibling is \$110, and the third sibling is \$100. Please make check payable to: St. Anne Chinese School.

Thursday Homework Tutoring Class

From September 14th onwards, our tutoring class is held in the 8-2 classroom every Thursday from 4:30pm-5:30pm. Parents should use the Extended Care entrance to pick up their student at

or before 5:30PM. Students in the Extended Care program can be picked up directly from the Extended Care staff after 5:30PM. Thank you for your cooperation.

Note: October 7th is Columbus Day. There will be no Chinese class on this day.

Eva Wong

親愛的家長,

10/2/2023 家長會於圖書館

本學年度家長會將於 10 月 2 日在學校圖書館舉行。請由 Funston Street 進入學校操場,抵達圖書館後,請簽到,便餐,約七點左右,老師將帶領所有學生至教室活動,家長們則在圖書館內開會,預計八點左右結束。會中除了學校行政報告外,亦將介紹各年級教材的使用方式。敬請撥冗參加!

時間: 10/2/2023 星期一 晚上七點

地點: 學校圖書館,車輛可停泊於操場

簡餐時段:6:30pm-7pm

各類表格

開學所發的各類表格,包括:緊急聯絡卡、學生交通安全守則、6小時義務工作等, 尚未交回的家長,請速填妥交回給學校存檔。

上課應攜帶

所有學生,除 MK/SMK 班外,均應攜帶課本(僅課本,不需作業本或字卡), 鉛筆及橡皮。

應繳學費

學費應於每月1日繳交,可以每一個月,三個月,半年或全年九個月繳交。請家長將支票置於信封內,交予 貴子弟交給中文老師,支票請寫: St. Anne Chinese School,學費計算方式如下:

課後班: 每位學生每月學費為\$150, 同一家庭第二位為\$140, 第三位為\$130. 週六班: 每位學生每月學費為\$120, 同一家庭第二位為\$110, 第三位為\$100.

週四課後作業班

已於 9 月 14 日開始,每週四中文課後,於 4:30pm-5:30pm 在二樓 8-2 教室。請各位家長於 5:30pm 或以前,由課後照顧中心進入學校至教室接領學生。而參加課後照顧之學生,於 5:30pm 後請迳至課後照顧中心接領。謝謝合作!

備註: 10月7日星期六為哥倫布紀念日,中文學校不上課

吳曉立 敬啟